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Protokół Nr III/2014  

z obrad III sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 30 grudnia 2014 r. 

 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o 

godzinie 12:00, następnie przywitała przybyłych gości w tym  Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, 

Wicestarostę- p. Lecha Brzozowskiego, Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik - p. Renatę Mróz, 

Burmistrza Nidzicy – p. Jacka Kosmalę, Wiceburmistrza – p. Leszka Śpiewaka , Przewodniczącego Rady 

Miejskiej – p. Pawła Przybyłka, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa 

Powiatowego, przedstawicieli partii politycznych, przedstawicieli organizacji pozarządowych, służb 

mundurowych, przedstawicieli lokalnych mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą 

obecnością. 

 Przewodnicząca oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1. 
 Przewodnicząca Rady p. E. Góralska stwierdziła, że porządek obrad został 

dostarczony radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie 

spytała, czy są do niego uwagi. 

 p. Przewodnicząca zaproponowała wycofanie z porządku obrad projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 

2015 rok ze względu na to, że Komisja Rewizyjna nie została jeszcze powołana by można 

było tą uchwałę przegłosować. Zawnioskowała, by w miejsce wycofanej uchwały 

wprowadzić uchwalę w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z 

dnia 8 grudnia 2014 r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady 

Powiatu. Zmiana ta wynika z konieczności uzupełnia składu rady o dwóch radnych : p. 

Waldemara Słupskiego oraz Krzysztofa Zukowskiego, którzy zgłosili swoje członkostwo do 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Następnie wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Powiatu 

w Nidzicy. Powodem wprowadzenia tej uchwały jest wniosek Burmistrza Nidzicy o 

wyrażenie zgodny na rozwiązanie umowy o pracę z radnym pracującym w Urzędzie 

Miejskim na stanowisku kierowcy. Ustawa o Samorządzie Powiatowym z dnia 2 czerwca 

1998 roku (art. 22 ust. 2 ) określa, że rozwiązane z radnym stosunku pracy wymaga 

uprzedniej zgodny Rady Powiatu, której radny jest członkiem. W związku z tym 

wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

Rady Powiatu w Nidzicy jest uzasadnione.  

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 2015 rok przyjęto jednogłośnie.  

Wprowadzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z 

dnia 8 grudnia 2014 r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady 

Powiatu, Rada przyjęła jednogłośnie. 

Następnie wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy 

z radnym Rady Powiatu w Nidzicy, Rada przyjęła stosunkiem głosów „za” - 11, 

„wstrzymujący się”- 1. 

 Cały zmieniony porządek obrad został przyjęty stosunkiem głosów „za” - 11, 

„wstrzymujący się”- 1. 
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Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Złożenie ślubowania. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2014, 

2) wydatków budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2014,  

3) zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 8 grudnia 2014 r. w 

sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Powiatu,                

3) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2015 rok, 

4) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu                   z 

drogi, 

5) delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego, 

6) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-

2025, 

7) uchwalenia budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2015: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Zarządu, 

- odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw   budżetu, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii Komisji, 

- dyskusja nad projektem uchwały, 

- głosowanie nad projektem uchwały. 

9) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Powiatu w Nidzicy  

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8.  Wolne wnioski. 

 

Ad. 2.  

 p. Elżbieta Góralska poinformowała radnych o postanowieniach Komisarza 

Wyborczego dotyczących wygaśnięcia mandatów radnych: p. Jacka Kosmali oraz p. Leszka 

Śpiewaka oraz informujących o powołaniu na ich miejsce kolejnych radnych, którzy w 

wyniku przeprowadzonych wyborów uzyskali, w kolejności największą ilość głosów, chodzi 

o p. Waldemara Słupskiego oraz p. Krzysztofa Żukowskiego.  

 Następnie poprosiła nowych członków Rady o złożenie ślubowania.  

p. Przewodnicząca Rady odczytała tekst ślubowania „Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie 

wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa 

Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i 

dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej” po czym 

radni p. Waldemar Słupski i p. Krzysztof Żukowski dodali słowa „ Ślubuję. Tak mi dopomóż 

Bóg”. 

 Po złożeniu ślubowania na sali obrad obecnych było 14 radnych.  

Ad. 3. 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że p. Andrzej Bróździński zgłosił poprawki co 

do protokołu z II Sesji Rady Powiatu, które zostały uwzględnione, a następnie naniesione. 

 Więcej uwag i pytań do protokołu nie zgłoszono.  
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 Protokół został przyjęty stosunkiem głosów: „za” 12, „wstrzymujący się” – 2. 

Ad. 4. 

 p. Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ponadto, p. Starosta poinformował o osiągnięciach Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy. Ta informacja stanowi załącznik do niniejszego sprawozdania. 

  

Ad. 5.  

 p. Andrzej Bróździński spytał p. Starostę  dlaczego zatwierdzono plan pracy Komisji Rewizyjnej 

skoro ta komisja nie została jeszcze powołana. Na czym polegało zatwierdzenie tego planu pracy? 

 p. Starosta odpowiedział, że był to projekt planu Komisji Rewizyjnej, która 

obradowała w poprzednim składzie. Według procedury materiały, które mają być 

przedstawione na Sesji Rady Powiatu są najpierw omawiane na Zarządzie. Komisje Rady na 

posiedzeniach dyskutowały nad wycofaniem tematu z porządku obrad sesji. 

 p. A. Bróździński zapytał, czy Zarząd pracował nad planem przygotowanym przez 

poprzednią Komisję Rewizyjną? 

 p. Starosta odpowiedział, że tak. 

 p. Ryszard Kumelski poruszył temat dotyczący wypadku na ul. Olsztyńskiej. 

Wypadek skończył się śmiertelnie dla potrąconej mieszkanki Zatorza. Pan Kumelski złożył 

interpelację dotyczącą wprowadzenia zakazu postoju wzdłuż sklepu Biedronka. Został już 

częściowo odgrodzony wyjazd z parkingu dzięki czemu poprawiła się widoczność, ale w 

dalszym ciągu w godzinach wieczornych wyjazd z parkingu jest niebezpieczny. Zakaz 

zatrzymywania się powinien obowiązywać na całej długości pasa postojowego biegnącego 

wzdłuż sklepu. Podkreślił, że miejsce postoju samochodów jest wyznaczone w innym 

miejscu, parking jest wystarczająco duży, żeby każdy mógł się tam zatrzymać.  

 p. Waldemar Słupski przychylił się do wypowiedzi p. Ryszarda Kumelskiego. Zwrócił 

się z prośbą do władz miasta i powiatu o poprawę bezpieczeństwa w tym względzie. 

 Więcej pytań i interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. 1.  

 p. Skarbnik Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu na rok 2014. 

 Pytań i uwag nie było.  

 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/12/2014 Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu na rok 2014, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 2. 

 Następnie p. Skarbnik omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wydatków 

budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2014. 

 Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/13/2014 Rady 

Powiatu w sprawie wydatków budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2014, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 3. 

 Sekretarz Powiatu p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/10/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 8 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania składów osobowych stałych komisji Rady Powiatu. 

 Pytań i uwag nie było. 
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              Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/14/2014 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 

8 grudnia 2014 r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady 

Powiatu, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 4. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu p. E. Góralska przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2015 rok. 

 Przypomniała, że nad projektem uchwały odbywały się dyskusje na posiedzeniach 

komisji. Radni na tych posiedzeniach nanieśli poprawki do projektu planu pracy Rady. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie każda poprawkę: 

 - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy 

Rodzinie zaproponowała przeniesienie punktu dotyczącego informacji o stanie utrzymania 

dróg powiatowych z miesiąca kwiecień na miesiąc marzec. 

 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie przyjęła poprawkę dotyczącą planu 

pracy Rady Powiatu. 

 - propozycja przeniesienia punktu dotyczącego sprawozdania z działalności w roku 

szkolnym 2014/2015 niepublicznych jednostek oświatowych z sierpnia na miesiąc wrzesień. 

Radny  R. Kumelski wytłumaczył, że zmiana ta wynika z potrzeby otrzymania pełnego 

obrazu wyników, dotyczy to poprawek maturalnych, które są w sierpniu. Przeniesienie tego 

punktu na wrzesień pozwoli na pełniejsze informacje. 

 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie przyjęła poprawkę dotyczącą planu 

pracy Rady Powiatu. 

 Poprawki do projektu uchwały wraz ze zmianami przyjęto jednogłośnie.  

              Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/15/2014 

Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2015 rok, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 6. 5.  

 p. Grzegorz Gromański przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi. 

 Pytań i uwag nie było. 

 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/16/2014 Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu 

z drogi, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 6. 

 p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania 

radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego. 

 p. Starosta dodał, że Zarząd zaproponował kandydatury p. Roberta Radzymińskiego i 

p. Stanisława Palińskiego. Te osoby mają bogate doświadczenie w tej dziedzinie oraz 

spełniają wszystkie wymogi. Zarząd wyraził nadzieję na twórczą współpracę. 

p. Ryszard Kumelski dodał, że p. Robert Radzymiński i p. Stanisław Paliński wyrazili zgodę 

na kandydaturę do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego. 

 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/17/2014 Rady 

Powiatu w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Nidzickiego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 6. 7. 

 Skarbnik Powiatu p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-

2025. 

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

WPF. Wieloletnia Prognoza Finansowa Powiatu Nidzickiego na lata 2015-2025 

przedstawiana była na posiedzeniach Komisji Stałych.  

 Pytań i uwag nie było. 

 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/18/2014 Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego 

na lata 2015-2025, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 8. 

 Następnie p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2015. 

p. Skarbnik w uzasadnieniu podała, że projekt został przygotowany na podstawie 

decyzji Wojewody Warmińsko – Mazurskiego o wstępnych wielkościach dotacji celowych 

dla powiatu, informacji z Ministerstwa Finansów o wstępnej kwocie subwencji ogólnej, 

udziału we wpływach podatku od osób fizycznych oraz materiałów planistycznych złożonych 

przez jednostki organizacyjne powiatu. 

 p. R. Kumelski przeczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie o projekcie budżetu powiatu na 2015 rok. 

Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 p. P. Bukowski przeczytał opinie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o projekcie budżetu powiatu na 2015 rok. 

Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 p. Renata Mróz odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

dotyczącej projektu budżetu powiatu na 2015 rok. Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 

 p. Starosta w imieniu Zarządu podziękował Komisjom Stałym za przedstawienie 

pozytywnych opinii dotyczących projektu budżetu powiatu na 2015 rok. 

Dodał, że budżet zabezpiecza funkcjonowanie jednostek organizacyjnych powiatu, ich 

zamierzone cele oraz realizację tych celów. Pozwoli również w przyszłości na skuteczne 

wykorzystanie istniejących możliwości pozyskania środków zewnętrznych. 

Dzięki oszczędnościom osiągany jest wskaźnik zadłużenia wprowadzony nową ustawą o 

finansach publicznych oraz wygospodarowywane są środki finansowe na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań. Ograniczenie wydatków pozwala na zabezpieczenie wkładu 

własnego przy realizacji zadań inwestycyjnych.  

Podkreślił, że zadania inwestycyjne zawarte w budżecie poparte są tworzeniem dobra dla 

społeczności powiatu. 

Ponadto stwierdził, że Zarząd jako organ wykonawczy, dołoży wszelkich starań by realizacja 

planu budżetu przebiegała zgodnie z planem oraz przepisami prawa, a osiągnięte wpływy 

były wykorzystywane jak najskuteczniej przy realizacji zadań inwestycyjnych. 

Na koniec podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do skonstruowania budżetu : 

Zarządowi Powiatu, radnym, kierownikom oraz dyrektorom jednostek organizacyjnych.  

 Przewodnicząca otworzyła dyskusję na projektem uchwały. 

 Pytań i uwag nie było. 
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 Rada w obecności 14 członków jednogłośnie podjęła uchwalę Nr III/19/2014 Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2015, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 9. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Powiatu w Nidzicy został 

wcześniej uzasadniany przy zmianach w porządku obrad. Następnie spytała czy są do 

uchwały pytania lub uwagi. 

 p. Andrzej Bróździński poprosił Burmistrza Nidzicy p. Jacka Kosmalę o 

uzasadnienie swojej decyzji. 

 p. Burmistrz odpowiedział, że decyzja jaką podjął jest uzależniona od 

oszczędności, które trzeba wprowadzić w Urzędzie Miejskim w Nidzicy. Postanowienie o 

likwidacji stanowiska kierowcy, które zajmował p. Radny Krzysztof Skurczyński 

spowodowane jest tym, że w Urzędzie pracują osoby, które również mają uprawnienia do 

kierowania pojazdem służbowym min. Straż Miejska. Nadmienił, że zarówno on jak i 

Zastępca Burmistrza posiadają prawo jazdy. Podkreślił, że nie jest to złośliwość tylko 

konieczność oszczędzania. Ponadto zapewnił, że będzie przyglądał się innym jednostkom. 

Obiecał p. Skurczyńskiemu pomoc w znalezieniu pracy w innej jednostce jeżeli zajdzie taka 

potrzeba. p. Krzysztof Skurczyński otrzymał wypowiedzenie zgodnie z prawem. Stwierdził, 

że budżet jest bardzo słaby i trzeba szukać każdej złotówki, a analizowane są wszystkie 

koszty. 

Wytłumaczył na czym polegają wprowadzone reorganizacje. Od 2 stycznia na parterze 

Urzędu Miejskiego zostaje otwarty punkt obsługi klienta gdzie można będzie uzyskać 

wszelką pomoc przy wypełnianiu dokumentów co ułatwi załatwianie interesantom spraw w 

Urzędzie. 

 Powiedział, że bardzo dokładnie analizowane są obowiązki pracowników Urzędu, 

jak i innych jednostek. Zapewnił, że został wysłany audyt do jednostek oświatowych w celu 

weryfikacji etatów nauczycieli i pozostałych pracowników. Przypomniał, że w następnej 

kolejności będą weryfikowane stanowiska w Przedsiębiorstwie Usługowym Gospodarki 

Komunalnej w Nidzicy. P. Burmistrz postanowił już o zmniejszeniu o 20% wynagrodzenia 

Prezesa PUGK. 

 Więcej pytań nie było. 

  Rada w obecności 14 członków podjęła uchwalę Nr III/20/2014 Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Powiatu w 

Nidzicy stosunkiem głosów : „ za” 11 głosów, „ wstrzymujący się” – 3 głosy. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Ad. 7. 

  p. Starosta poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie  dotyczące ul. Olsztyńskiej 

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy p. Jacka Dłuskiego. 

 p. J. Dłuski odpowiedział, że na wcześniejszy wniosek p. Ryszarda Kumelskiego 

zebrała się komisja w składzie: p. Jacek Kosmala, p. Jacek Dłuski oraz funkcjonariusz policji 

gdzie podjęto decyzje o zabezpieczeniu wyjazdu z parkingu. Wydawało się, że ustawienie 

tych słupków będzie dobrym rozwiązaniem. Ze względu na to, iż p. R. Kumelski ponownie 

składa taki wniosek p. J. Dłuski obiecał skontaktować się z Komendą Powiatową Policji w 

Nidzicy by poszukać najlepszego rozwiązania w tej sprawie. Zapewnił, że o podjętych 

działaniach poinformuje. 

 p. Starosta dodał, że oświetlenie przejść ulicznych jest bardzo złe. Przebudowa ulic: 

Traugutta, 1go Maja, Działdowska nie została jeszcze zrealizowana. Starosta poinformował, 
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że dokłada wszelkich starań, żeby spotkać się z Marszałkiem Województwa Warmińsko-

Mazurskiego i uzyskać zapewnienie, że ta inwestycja zostanie wykonana w pierwszej 

kolejności, gdyż zdecydowanie poprawiłaby bezpieczeństwo na drogach. Obecnie 

opracowywany jest projekt na przebudowę ul. Kościuszki, aby doszło do realizacji tej 

inwestycji w pierwszej kolejności potrzebna jest przebudowa dróg wojewódzkich. Konieczne 

jest zapewnienie objazdów tych ulic by nie doszło do sparaliżowania ruchu w mieście. 

Starosta powiedział również, że  podczas trudnych warunków pogodowych 

niebezpieczeństwo znacznie wzrasta, gdyż całkowicie ograniczona jest widoczność na 

ulicach.  

Poprosił o cierpliwość jeżeli chodzi o realizację inwestycji przebudowy ulic. 

 

Ad. 8. 

 Burmistrz odniósł się do problemu dotyczącego ul. Olsztyńskiej. Powiedział, że 

Policja analizując wyjazd z parkingu przy sklepie Biedronka stwierdziła, że wszystko jest  

w porządku. Do wypadków dochodzi z powodu nieostrożności kierowców. Ustawienie 

słupków poprawiło widoczność. Burmistrz obiecał, że przy każdym wystawianiu pozwolenia 

na działalność handlową będą przeprowadzane rozmowy z właścicielami dotyczące 

oświetlenia i organizacji ruchu w pobliżu prowadzonej działalności.  

Burmistrz odniósł się również do wypadku który miał miejsce na omawianej ulicy. 

Stwierdził, że na takie zdarzenia mają wpływ różne okoliczności. Powiedział, że zobowiąże  

p. K. Mulara do pracy nad poprawą bezpieczeństwa. 

Dodał, że razem z p. L. Śpiewakiem uczestniczył w wizji lokalnej dotyczącej 

przebudowy ul. Ogrodowej. Poinformował, że ul. Traugutta nie jest włączona do ul. 

Ogrodowej co stanowi problem. Zapewnił, że istnieje szansa na rozwiązanie tego problemu. 

Polega to na zaplanowaniu projektu zastępczego polegającego na przeniesieniu zatoczki dla 

karetki pogotowia z innej strony co da możliwość włączenia ul. Traugutta do projektu. Dodał, 

że zostaną wyburzone dwa budynki: sklep WIKA oraz stary sklep elektryczny. Te działania 

mają zapewnić bezpieczeństwo w razie wybuchu pożaru, gdyż ułatwi to dojazd dla Straży 

Pożarnej. Zwrócił się z prośbą o przychylne spojrzenie na ten projekt. Podejrzewa, że może 

powstać konieczność zrobienia nowego przetargu, gdyż dowiedział się, że ul. Ogrodowa nie 

jest zaprojektowana do końca. Trzeba zaprojektować mostek, który może być alternatywną 

drogą przy przebudowie ul. Traugutta. Zapewnił, że odbędzie się dużo rozmów na ten temat, 

ponieważ ma wiele pomysłów dotyczących dróg w Nidzicy.  

 Poinformował również o przebudowie ul. Kraszewskiego. Budowa mostu wyceniona 

została na 2.800.000,00 zł co jest sporym problemem dla gminy, gdyż gmina nie posiada 

pieniędzy i będziemy starać się o dofinansowania w tej sprawie. Powstał pomysł by przy 

okazji przebudowy tej ulicy przedłożyć budowę linii energetycznych. Dodał, że ta droga 

również nie została zaprojektowana do końca.  

 p. K. Skurczyński powiedział, że bezpieczeństwo na drogach zależy tylko od kultury 

kierowcy.  

 p. R. Kumelski dodał, że przedłużenie ul. Ogrodowej jest pomysłem godnym uwagi.  

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad p. Przewodnicząca Rady Powiatu Elżbieta 

Góralska o godzinie 14:05 zamknęła III Sesję Rady Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

  

Protokołowała: 

Małgorzata Wojtaszewska     Przewodnicząca Rady 

                 /-/ Elżbieta Góralska 


